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 כבוד

 נשיא הבורסה יורם דבש

 נשיא ההתאחדות קובי קורן

 יו״ר מכון היהלומים שמואל שניצר

 המפקח על היהלומים שמואל מרדכי

 הכבוד של הבורסה וההתאחדותנשיאי 

 נשיא הבורסה לאבני חן שלמה אשד

  , חברת שיווק היהלומים הלאומית של בוצואנהodcמר מרקוס טר הר, סמנכ״ל 

  -המציגות במכרזים נציגי החברות 

 דה בירס אוקשנס, אלרוסה, ריו טינטו, צופי׳ז

 חברי ועדת הגלם של הבורסה

 

 חברות וחברים יקרים

 שבוע טוב לכולם,

To all our English speaking guests, thank you for attending this event. 

We welcome you all and wish you a fruitful visit to Israel. With your 

permission, I will now say a few words in Hebrew. 

  לעמוד כאן היום כיו״ר ועדת הגלם של הבורסה והוועדה המארגנת של שבוע הגלם. גאהאני 

, והיא אירועי תבבואנו לתכנן את האירועים, שמחנו להתבסס על היוזמה שהתחילה בקדנציה הקודמ

  הגלם.הטנדרים של שבוע 

  בהמשך לכך חשנו כי כמו בכל יוזמה, עולה הצורך לחדש ולרענן.

 וזאת, בנקודות הבאות:

 

 * הזמנת נציגי חברות כריה ושיווק זרות:

אנו עושים את מירב המאמצים על מנת להגדיל את מספר מפיקות הגלם הפעילות במרכז הישראלי, ולהעמיק 

. בהמשך לכך, אני מברך על בואם של נציגי החברות הבאות, את שיתוף פעולה עם החברות שכבר פעילות כאן

 בארץ וחלקם יגיעו בהמשך השבוע: כאןחלקם כבר 

 .לביקור ראשון בארץמחר , שיגיע החברהל המכירות העולמי החדש של מנה ,יו טאנר מר -דה בירס אוקשנס 



המוכרת בהיקף של מאות מיליוני דולרים  חברת שיווק היהלומים הלאומית של בוצואנה - ODCאוקבנגו 

בשנה. כאמור, נמצא אתנו כאן היום מר מרקוס טר הר, סמנכ״ל החברה. מרקוס עשה מאמצים רבים על מנת 

  להגיע לטקס הפתיחה ולשבוע הגלם בכלל, ביטוי לחשיבות שהחברה מייחסת למרכז הישראלי.

Dear Marcus, we appreciate your presence here with us. I know you 

made special efforts to attend our event, and I'm sure this visit will 

create a win-win situation for both sides. Welcome to Israel. 

, מנהל המכירות והשיווק העולמי של החברה, אשר מקיימת מכירות מר ברנדון דה ברוין -ג׳ם דיאמונדס 

ראשון אשר בלסוטו. זהו ביקור  Letsengסדירות, בין השאר של אבנים גדולות באיכות גבוהה ממכרה 

  שוק הישראלי.בק אפשרויות להצגת ומכירת סחורות , וזאת על מנת לבדומסוגו של נציגי החברה כאן

 

: על מנת לספק את צרכי הגלם של חברים שאינם קונים במכרזים היום משיקיםותה אנו א מכירה פתוחהה* 

מתחם של מכירות פתוחות. החברות  הם, אנו מנהיגים השבוע לראשונהאו מעוניינים לגוון את צורת הקניה של

 המציגות ברוטציה במכירה השבוע הן

  ים, אלכס דניאל, ויוסי גליק., איציק לופטין יהלומDMG, פטריק סעדה – בראשית, אינפיניט

 בשם כל החברים, אני מברך אתכם על השתתפותכם ומודה לכם על כך.

 

קנייני הגלם וליצור להם מקור  * הקצאת גלם ליהלומנים צעירים: על מנת להכניס יותר צעירים למעגל

להתחיל  ישירות מאפריקה, המייבאת גלם ףמשפחת כוזהינו - יהלומי בראשיתעם  סיכמנואטרקטיבי ונגיש, 

לקאטים בהיקפים  פריקהעסקה אורגינלית מאלצורך שבוע הגלם  מחלקיםיהלומי בראשית  .בפרוייקט חדש

מקור ראשון, המתאימים לצעירים, ויציע אותם למכירה בביתן באולם. כך יתאפשר לצעירים להגיע לגלם מ

עשות לטובת הענף, הלומי בראשית לוי ףמשפחת כוזהינושל מקור ראשון. אני מברך על הנכונות של  במחיר

  .ווחמתוך כוונה ליצור פרוייקט ארוך ט מחר בבוקר מצפה לתחילת המכירותו

 

* שאלון קנייני גלם: אחת המטרות של הבורסה היא לאפשר מפגש של קונים ומוכרים. בהמשך לכך אנו 

ברים אצל . לצורך זה חיברנו שאלון ראשוני, הזמין לחהענפייםבוועדת הגלם, מבקשים למפות את צרכי הגלם 

, בין הקניינים שימלאו את השאלון יוגרלו זוג כרטיסים להופעה של אלטון ג׳ון וחשוב מכלבאולם. אורן דנה 

בגלריה  03:61שייערך ביום רביעי בשעה  ,שמות הזוכים יפורסמו בקוקטייל שבוע הגלם ביום חמישי השבוע.

 מעל האולם. כולכם מוזמנים.

 

ורסה יורם דבש, שאוזנו תמיד כרויה לכל הקשור בצרכי הגלם של חברי לסיום, ברצוני להודות לנשיא הב

 הבורסה, על שיתוף הפעולה; 

 למנכ"ל אלי אבידר; 

 למכון היהלומים, על התמיכה;



 למפקח שמואל מרדכי, על שיתוף הפעולה והנכונות לסייע בכל הקשור בשבוע הגלם

סוכנות לביטוח וטנדר צופי'ס, שפינק אותנו בכיבוד  יהלומית ן, מלכה אמית, ברינקס,החסות, שרילנותני 

 שיוגש מיד.

 דום נושא הגלםהרצל סיטון, על מאמציו הרבים לקי לסגן יו"ר ועדת הגלם

יעקב שלי, שנעדר בתקופה האחרונה וחזר במיוחד לאירוע הזה. יעקב, כולנו שמחים לראותך  חברנו היקרל

 כאן אתנו.

 לכל חברי ועדת הגלם והמשקיפים )ברוך השם יש לא מעט, תסלחו לי אם לא אפרט שמות כולם(

 .ורה בחודשים האחרוניםעבודתה המסעל  לאסנת נבעה רכזת הוועדה

 .לטובת הנושא עמנואל עטר, על העבודה המאומצתל

 שבוע הגלם, שעבדה ימים כלילות על הפרויקט פרויקט רכזתמלדנה אורן, ואחרונה חביבה, 

 

 וכמובן, תודה רבה לכולכם, חברות וחברים יקרים, על שיתוף הפעולה

 !הצלחה רבה 

 

 

 


